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J E G Y Z O K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testületének 2010. 
szeptember 9. napján délután 16.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselo-testületi 
ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Katona István    alpolgármester 
Dávid József     képviselo 
Horváth Lajosné    képviselo 
Juhász Csaba    képviselo 
Kiss Ferenc     képviselo 
Kurunczi Mihály   képviselo 
Miklós Imre    képviselo 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona    körjegyzo 
Stranszky Jánosné    Óvoda tagintézmény vezeto 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény-vezeto 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviseloket és a 
napirendek eloadóit. Megállapítom, hogy a képviselo-testület határozatképes, 8 fobol 8 fo van 
jelen 100 %-os részvétel. A mai képviselo-testületi ülést megnyitom. Jegyzokönyv 
hitelesítonek felkérem Horváth Lajosné valamint Juhász Csaba képviseloket. Javaslatot teszek 
a meghívóban szereplo napirendi pontokra. Van-e más javaslat a testület részérol? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen) 
szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 
 
 
60/2010.(IX.9.)Öh. 
Tárgy: A képviselo-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a 2010. szeptember 9. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
Napirend: 
 
1./ Polgármesteri tájékoztató 
     Eloadó: Horváth Lajos polgármester 
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2./ Tájékoztató az önkormányzat 2010. évi I.-II. negyedévi végrehajtásáról 
     Eloadó: Horváth Lajos polgármester 
 
3./ Eloterjesztések 
 
4./ Kérdések, Interpelláció 
 
5./ Egyebek 
 
I. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Tájékoztató rövid, hiszen a nyári idoszakban nem ülésezett a 
testület. Június hónapot meghatározta az árvíz és belvíz helyzet. Hosszú idore adott nagyon 
sok feladatot. A helyzet enyhítésére részleges vízelzárásokat alakítottunk ki és csak 
fokozatosan oldottuk fel. Összehangolt munka folyt, csak a közútkezelo cég hozzáállása nem 
volt jó. Hosszabb idoszak problémája lesz ez az idojárás, mert kb. 20 ház dolhet össze a 
következo idoszakokban. Aki elkezdte a helyreállítást, megelozheti a bajt, de aki csak várt, 
komoly bajba kerülhet. Kormányzati ígéret volt a segítségre, de még mindig nem látható, 
hogy mikor lesz. Néhány esetben kértek tolem helyiek segítséget, és építoanyaggal segítettem 
a helyreállítási munkát. A közelmúltban a DÉMÁSZ tárgyalást kezdeményezett, 
árcsökkentést adott szeptember 1-tol. Jelenleg 19 közmunkás dolgozik, plusz még 5 fo a 
munkaügyi központ támogatásával van foglalkoztatva. Ma vettünk 3 darab fukaszát is 
támogatásból. Szombaton Hagyma fesztivál lesz Makón, ahol a belvízrol eloadást tartok. A 
belvízzel kapcsolatosan Mágori Józsefné országgyulési képviselo úgy nyilatkozott korábban, 
hogy Kormány program lesz ennek a témának a kezelésére. 
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen) 
szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
 
61/2010.(IX.9.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
I. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
 
 
II. napirendi pont 
Tájékoztató az önkormányzat 2010. évi költségvetésének I.-II. negyedévi végrehajtásáról 
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Horváth Lajos polgármester: A 2010. évi költségvetés módosítása írásban kiküldésre került. 
Az év közben bekövetkezett változás kerültek benne átvezetésre.  
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselo-testület egyhangú (6 igen) 
szavazattal elfogadta a 5/2010.(IX.9.)ÖR. rendeletet, az önkormányzat 2010. évi 
költségvetésérol szóló 1/2010.(I.28.)ÖR. rendelet módosításáról. ( Az elfogadott rendelet a 
jegyzokönyv mellékletét képezi. ) 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Az önkormányzat 2010. évi I-II negyedévi gazdálkodásáról szól 
a napirend. Kérem a képviselo-testület tagjait, hogy mondják el hozzászólásaikat, esetleges 
kérdéseiket. 
 
Katona István alpolgármester: Az anyaghoz mellékelt, iskolával kapcsolatos kimutatott 
tartozásról tájékoztatást kérek. 
 
Horváth Lajos polgármester: A kiküldött írásos anyag ilyen kimutatásban most eloször 
érkezett részünkre. Vitatjuk ennek a jogosságát. A féléves pénzforgalomból kiderülnek a 
részletek, és kérdés hogy miért emelkedtek az eredetihez képest a kimutatott tételek. A 
társulási megállapodás szerint évente pontos elszámolás kellene az önkormányzatok felé, ez 
eddig soha nem történt meg. A megállapodás szerint nem fizetés esetén gyakorlatilag a 
megállapodás nem is létezik. 2010-re teszünk lépéseket, egyeztetjük a számadatokat és 
rendezzük az iskolai hozzájárulásunkat.  
 
Kiss Ferenc Pál képviselo : Ez tartozás kimutatás azt jelenti, hogy 20 millió forintot kellene 
fizetnünk? 
 
Horváth Lajos polgármester: 5 éves kimutatást utólag küldtek ki. Évente nem volt elszámolás. 
Évközben módosultak a költségvetések is, ugyanakkor a költségvetési döntéseket nekünk is 
meg kellett volna hozni, és ez sem történt meg. Az ez évi követelés jogos lehet, a 
visszamenoleges nem. A költségvetésünkben hozzájárulásra terveztünk 5 millió forintot. A 
költségvetést a testület módosíthatja, de eddig a keretig van felhatalmazás a kifizetésre.  
 
Kiss Ferenc Pál képviselo: Az ez évi kifizetésre megvan a fedezet? 
 
Horváth Lajos polgármester: Az ez évire igen a régiekre nincs. Ez a követelés jogi útra nem 
terelheto, a korábbi évek mulasztásai miatt. Behajtás esetén ez számunkra csodöt jelent. Az 
iskola induláskor nullszaldósnak indult. Közben csökkentek a normatívák és rosszabb lett a 
helyzet. Csanádpalota az intézményi társulásban havonta küldi a számlát és korrekten 
elszámol. Makóval nincs ilyen pénzügyi elszámolás. Mivel a feladatot társulásban látjuk el 
ÖNHIKI-re nem vagyunk jogosultak, így a különbözetre nem tudunk támogatást kérni.  
 
Horváth Lajosné képviselo: Ezt a tartozás kimutatást, felháborítónak tartom. Ha a tartozás ki 
lett volna mutatva, joggal kérhetnék ezt a támogatást. Utólag ilyen kimutatást kiadni nem volt 
korrekt. Ezeket a tartozásokat a normatíva csökkenése okozza, nem mi költöttünk többet.  
 
Horváth Lajos polgármester: Az éves költségvetések módosításakor, zárásakor semmilyen 
egyeztetés nem volt. A jegyzo által hivatalosan kiküldött táblázat szerint nincs követelés, és 
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utólag pontosítást kérve, e-mailon új táblázat, új számokkal érkezett részünkre. Amit ma 
figyelembe tudunk venni, az a hivatalosan levélben megküldött pénzügyi adat.  
 
(A képviselo-testület ülésérol távozott Kiss Ferenc képviselo, jelen van 7 fo, 87,5 %) 
 
Horváth Lajosné képviselo : A költségvetés az I. félévi gazdálkodása kapcsán elmondható, 
hogy pontos volt a tervezés alig van módosítás és idoarányos a teljesítés. A muködési 
kiadások nem voltak túlfizetve, takarékos volt a gazdálkodás. Vannak fejlesztések, az I. félév 
eredményes volt, jól gazdálkodott az önkormányzat.  
 
Horváth Lajos polgármester: Éves szinten apró megtakarításokat jelentenek, de a hátralévo 
idoszakra látszik, hogy lesznek gondok. Például az iparuzési adónál, adókiesésnél, és az 
adófizetési morál fizetése miatt. Eddig jól tudtuk kezelni a helyzetet. A következo 
költségvetés alakulásáról semmilyen információ nincs, számítani lehet majd szigorításokra.  
 
Kurunczi Mihály képviselo: Van egy nyertes IKSZT pályázatunk. Mikor kezdodik az a 
beruházás? 
 
Horváth Lajos polgármester: Építésre és muködésre is kaptunk támogatást. Az építést 2 éven 
belül kell elkezdeni. Az MVH-s pályázatok nagyon hosszú átfutásúak és utólagos 
finanszírozásúak. Most 11 milliót visz el a faluközpont felújítása. Újat csak akkor szabad 
kezdeni, ha ebbol jön pénz vissza. Valószínuleg szakaszonként kell majd az IKSZT 
beruházást megvalósítani. Már vannak felmerült költségek, például tervezés. Nem volna 
alapvetoen gond, ha az MVH tartaná a határidoket. Az Óvodánál 6,5 milliós támogatásunk 
van, de majd csak január 1 után kezdodik a munka, hogy a közbeszerzés költségeit 
meglehessen spórolni.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem, hogy most pedig a módosított számokkal fogadjuk el a 
2010. évi költségvetés I.-II. negyedévi teljesítésérol szóló tájékoztatót. Javaslom, hogy a 
határozatban rögzítsük azt is, hogy az iskola muködéséhez kimutatott tartozásokról történjen 
egyeztetés és a hátralék megfizetésére vonatkozóan pedig tárgyalás az intézményt muködteto 
Makó város önkormányzatával. Javaslom, hogy a 2010. I. félévre kimutatott Makó város 
jegyzoje által megküldött adattartalommal fogadjuk el a féléves tájékoztatót.  
 
Az elhangzottakkal kapcsolatosan egyéb javaslat, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (7 igen ) 
szavazattal elfogadta a Királyhegyes Község Önkormányzat 2010. évi költségvetésének I.-II. 
negyedévi teljesítésérol szóló tájékoztatót. 
 
 
62/2010.(IX.9.)Öh. 
Tárgy: Tájékoztató Királyhegyes Község Önkormányzat 2010. évi költségvetésének I.-
II. negyedévi végrehajtásáról 
 

H A T Á R O Z A T 
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I./ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselo-testülete az államháztartásról szóló – 
többször módosított – 1992. évi XXXVIII. törvény 79. § (1) megtárgyalta az önkormányzat 
2010. évi költségvetésének I.-II. negyedévi végrehajtásáról szóló tájékoztatót és döntött annak 
elfogadásáról. 
 
II./ Királyhegyes Község Önkormányzat képviselo-testülete a Makói Általános Iskola, 
Alapfokú Muvészetoktatási Intézmény és Logopédiai Intézet tagintézményeként muködo 
Királyhegyesi Általános Iskola 2010. I. félévi gazdálkodására vonatkozó Makó Város 
Jegyzoje által 2010. augusztus 27. napján kelt levelében megküldött féléves teljesítési 
adatokat a levélben foglalt adattartalommal elfogadja.  
 
III./ Királyhegyes Községi Önkormányzat képviselo-testülete felkéri a polgármestert, a 
jegyzot és a költségvetési foeloadót, hogy a Királyhegyesi tagintézményre 2006-2009 évekre 
kimutatott önkormányzati pénzügyi hozzájárulás tarozásra vonatkozóan részletes egyeztetést 
és tárgyalást folytasson le Makó város önkormányzatával. A képviselo-testület az 
egyeztetésekrol tájékozatót kér.  
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Makó Város Jegyzoje     Makó 
3./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo     helyben 
4/ Szirbik Sándorné költségvetési foeloadó   helyben 
5./ Irattár 
 
III. napirendi pont 
Eloterjesztések 
 
l. számú eloterjesztés 
Királyhegyesi Nyugdíjas Egyesület támogatása 
 
 
Horváth Lajos polgármester: A Nyugdíjas Egyesület 50.000,- forint támogatást kér, a 
nyugdíjasok világnapjának alkalmából rendezendo ünnepségre. Javaslom a kért támogatás 
odaítélését. 
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (7 igen ) 
szavazattal döntött a Királyhegyesi Nyugdíjas Egyesület támogatásáról. 
 
 
63/2010. (IX.9.)Öh. 
Tárgy: Királyhegyesi Nyugdíjas Egyesület támogatása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a Királyhegyesi Nyugdíjas 
Egyesület támogatására 50.000 forint azaz hetvenötezer forint összeget határoz meg. 
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A képviselo-testület a megállapított támogatást a 2010. évi költségvetésében biztosítja. 
 
A képviselo-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapított támogatás kifizetésére. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Királyhegyesi Nyugdíjas Egyesület vezetoje  Királyhegyes 
3./ Szirbik Sándorné költségvetési foeloadó   helyben 
4./ Irattár 
 
2. számú eloterjesztés 
Királyhegyes, Ady Endre u. 10. szám alatti ingatlan tulajdonjogának átvétele 
 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzo : A Makó Város Építésügyi Hatósága felhívására reagálva, a 
Királyhegyes, Ady Endre u. 10. szám alatti ingatlan egyik tulajdonosa felajánlotta az ingatlan 
tulajdoni részét Királyhegyes Községi Önkormányzata részére. A tulajdonos térítésmentesen 
szeretné átadni a tulajdonjogot az önkormányzat részére, mivel nem kívánja az építési hatóság 
által eloírt munkákat elvégezni, köztudomású, hogy az adott ingatlan összedolt, értéktelen, és 
kb. 10 tulajdonosa van. Javaslom a képviselo-testületnek, hogy a felajánlást ne fogadja el és a 
felajánlott tulajdoni részt ne vegye át a tulajdonosától. 
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (7 igen ) 
szavazattal döntött a Királyhegyes, Ady Endre u. 10. szám alatti ingatlan tulajdonjogának 
átvétele ügyében. 
 
 
64/2010.(IX.9.)Öh. 
Tárgy: Királyhegyes, Ady Endre u. 10. szám alatti ingatlan tulajdonjogának átvétele 
 

H A T Á R O Z A T 
 

Királyhegyes Községi Önkormányzat Képviselo-testülete a Királyhegyes, Ady Endre u. 10. 
szám alatti ingatlan tulajdonosa által térítés mentesen felajánlott 10/100 tulajdoni hányadot 
nem kívánja átvenni. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo    helyben 
3./ Ajánlattevo 
4./ Irattár 
 
 
3. számú eloterjesztés 
Szavazatszámláló bizottságok kiegészítése 
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Benákné Bárdi Ilona körjegyzo: A választási törvény rendelkezésének megfeleloen az 
országgyulési képviselo választás elott megválasztottuk mindkét szavazókörbe a 
szavazatszámláló bizottságokat. Az 1-es számú szavazókör egyik megválasztott tagja, aki 
egyben az elnöki tisztséget is ellátja, lemondott a tagságáról. Ezen kívül 2 választott póttag 
összeférhetetlenség miatt nem vehet részt a bizottság munkájában. A bizottságok biztonságos 
muködése érdekében szükség van a választott tagok illetve póttagok kiegészítésére. Kérem a 
Tisztelt képviselo-testületet, hogy az 1-s számú szavazókör szavazatszámláló bizottságába 
válassza meg tagnak a jelenleg póttag ifj. Antal Ferencet, valamint ugyan ebbe a 
szavazatszámláló bizottságba póttagként Varga Mihálynét és Borsos Andreát. A 2-s számú 
szavazatszámláló bizottságba még póttag beválasztása szükséges, javaslom póttagnak Pántya 
Attilát. Mindnyájan Királyhegyesi állandó lakosok, választójogosultak, velük szemben 
összeférhetetlenség nem áll fenn. 
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (7 igen ) 
szavazattal döntött szavazatszámláló bizottságok kiegészítése. 
 
 
65/2010.(IX.9.)Öh. 
Tárgy: Szavazatszámláló bizottságok kiegészítése 
 

H A T Á R O Z A T 
 

Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselo-testülete a választási eljárásról szóló – 
többször módosított – 1997. évi C. törvény 23. § (1) bekezdése alapján Királyhegyes 
községben kialakított szavazókörökben muködo, 15/2010.(II.25.)Öh. számú határozattal 
megválasztott szavazatszámláló bizottságokba az alábbi tagot és szükséges számú póttagokat 
választja meg: 
 
Szavazatszámláló bizottságok: 
 
001.szavazókör: 
Tag:   Ifj. Antal Ferenc 
Póttag:  Varga Mihályné 
  Borsos Andrea 
 
002.szavazókör: 
Póttag:  Pántya Attila 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo   helyben 
2./ Irattár 
 
V. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselo-testület 
részérol? 
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A napirend keretében egyéb kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
VI. napirendi pont 
Egyebek 
 
 
Horváth Lajos polgármester: A júniusi viharkár után a biztosító felmérte és kifizette a kárt. A 
hegyesi polgármesterek közül Nagyhegyes polgármestere felhívott és segítséget ajánlott. 
Utána kaptam tole értesítést, hogy a település képviselo-testülete 500 ezer forintos támogatást 
küldött Királyhegyes község részére a viharkárok enyhítésére azzal, hogy a támogatással el 
kell számolni. Javaslom, hogy hozzunk arról határozatot, hogy köszönetünket fejezzük ki a 
küldött támogatásért és hatalmazzon fel a képviselo-testület a támogatásra vonatkozó 
megállapodás aláírására. 
 
Az eloterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászó lás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselo-testület egyhangú (8 igen ) 
szavazattal döntött a Nagyhegyesi pénzadomány ügyében. 
 
 
66/2010.(IX.9.)Öh. 
Tárgy: Nagyhegyesi pénzadomány 
 

H A T Á R O Z A T 
 

I./ Királyhegyes Községi Önkormányzat képviselo-testülete köszönetét fejezi ki Nagyhegyes 
Község Önkormányzat képviselo-testületének a rendkívüli idojárás által okozott károk 
felszámolásához nyújtott anyagi támogatásáért.  
 
II./ Királyhegyes Községi Önkormányzat képviselo-testülete vállalja hogy a támogatási 
összeget a megállapodásban foglalt célra és módon használja fel, és a támogatással 2011. 
január 31 napjáig elszámol.  
 
III./ Királyhegyes Községi Önkormányzat képviselo-testülete felhatalmazza Horváth Lajos 
polgármestert a támogatásra vonatkozó megállapodás aláírására. 
 
 
A határozatról értesítés kap: 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzo     helyben 
3./ Bajusz Istvánné polgármester     Nagyhegyes 
4./ Szirbik Sándorné költségvetési foeloadó   helyben 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Röviden szeretném összefoglalni az elmúlt négy évet. A 
falunapon majd részletesen fogok beszélni az önkormányzat négy évi munkájáról. Négy évvel 
ezelott ez a testület alakult meg, és változatlan összetétellel muködött 2006-2010-ig. 
Küzdelmes idoszakot tudhatunk magunk mögött, idonként voltak pénzügyi nehézségeink, de 
tudtuk stabilizálni a gazdálkodásunkat. Muködnek az alapveto intézmények és 
közszolgáltatások a községben. A korábbi években az önhiki-vel jól tudtunk muködni, utána 
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viszont egyre nehezebb volt a gazdálkodás, amikor nem lettünk jogosultak erre a támogatásra. 
Csak a saját bevételeinkre kellett támaszkodnunk ezért leredukáltuk a kiadásainkat. Ennek 
ellenére több jelentos fejlesztésrol számolhatunk be. Az iskolánkon 16 millió forintos 
beruházás történt. Muködik az Óvoda és van is rá igény a jövoben is. Itt 12 milliós fejlesztés 
valósul meg. Muködik az IKSZT, az intézményt az elozo ciklusban újítottuk fel, most pedig 
elnyert pályázatunk van a fejlesztésre. Az eltelt idoszakban a háziorvosi szolgálat zavartalanul 
muködött, informatikai fejlesztést valósítottunk meg a rendeloben. A védonoi szolgálat 
folyamatosan muködik, ahol voltak a muködés során problémák, de azokat sikerült rendezni. 
Van gyógyszertár a faluban, amely hétköznapokon elérheto. 2001 óta körjegyzoségben 
muködik a hivatal, amely rendszer, az elmúlt 4 évben nem változott. Volt a körjegyzoségben 
személyi változás, de a körjegyzoség zavartalanul tudott tovább muködni. Sajnos a hivatal 
épülete elhanyagolt, nem volt rá pályázati lehetoségünk, de apróbb felújításokat fogunk rajta 
végezni. Kifogjuk javítani az épület lábazatát is. Az elmúlt négy évben felújításra került a 
polgárorség, a takarék épülete, a sportpálya. A faluközpont felújítása 10 millió forint feletti 
támogatásból valósul meg. Továbbra is gond maradt a sportpálya, annak helyzete nem 
rendezodött. A romos épületet le kell majd bontani, mert a belvíz miatt a terület 
használhatatlan lesz majd a jövoben. Az évek során a muködésünkhöz szükséges gépek, 
számítógépek folyamatosan kerület beszerzésre. A képviselo-testület a döntéseit szinte mindig 
egységesen hozta meg. Döntéseink számáról, fajtájáról majd a Falunapon mondok többet. 
Köszönetet mondok a képviselo-testület tagjainak, a tagintézmény vezetoinek az elmúl 4 év 
munkájáért, a támogató hozzá állásukért. Örülök, hogy az önkormányzati választáson minden 
testületi tag megméretteti magát. Az új képviselo-testületben 4 képviselo lesz, a 
polgármesterrel együtt 5 fos lesz a testület. Több testületi ülés nincs tervezve a hátralévo 
idoszakban. Szeptember 25-én megrendezzük a falunapot és a vihar miatt elmaradt falusi 
lakodalmasra is ekkor kerül sor. Szeptember 30-án falugyulésen zárjuk a ciklust.  
 
Horváth Lajosné képviselo: Hozzászólásaim általában jelképesek voltak, az adott helyzet 
miatt, hogy a polgármester felesége vagyok. Most zárásként azonban szeretném elmondani 
amit soha sem mondtunk ki még az önkormányzat fennállása óta, hogy „jól csináltuk”. Ez 
nem csak a testület érdeme, hiszen pályázatok nélkül nem boldogultunk volna. A pályázatok 
kidolgozása, menedzselése végrehajtása alapvetoen a polgármester, a jegyzo és az apparátus 
munkája volt. Most ez úton szeretnék köszönetet mondani a polgármesternek a jegyzonek és a 
hivatal dolgozóinak Királyhegyes községben végzett érdemi munkájukért. 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Megállapítom, hogy a képviselo-testület a mai napirendeket 
megtárgyalta. Köszönöm a képviselo-testület munkáját, a képviselo-testületi ülést bezárom.  
 

k.m.f. 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzo 
 
 
 
Horváth Lajosné        Juhász Csaba 
képviselo             képviselo 
jkv. hitelesíto        jkv. hitelesíto 
 


